

RATES

ANNUAL SITE RATES 2015-2016

Occupied for 12 months

	Small Lot	Standard Lot	RV Lake Lot	Mobile Lot	Premium Lake Lot	Luxury Lake Lot
	small sites	RV section	RV section	F row	L to Lake (1 lot)	// to lake (3 lots)
	C1 A25 A52					
Annual Rate	\$2,400.00	\$2,880.00	\$3,120.00	\$3,300.00	\$3,600.00	\$3,960.00
3 % discount	\$72.00	\$86.40	\$93.60	\$99.00	\$108.00	\$118.80
Lump Payment	\$2,328.00	\$2,793.60	\$3,026.40	\$3,201.00	\$3,492.00	\$3,841.20
Monthly	\$200.00	\$240.00	\$260.00	\$275.00	\$300.00	\$330.00

SEASONAL RV RATES 2015-2016

	Standard	Lakefront
Daily	\$35.00	\$45.00
Weekly	\$175.00	\$200.00
Monthly	\$305.00	\$330.00
2 Months	\$600.00	\$650.00
3 Months	\$825.00	\$875.00
4 Months	\$1,060.00	\$1,125.00
5 Months	\$1,250.00	\$1,290.00

6 Months	\$1,390.00	\$1,475.00
----------	------------	------------

The 6/6 rate (leave an RV on site for 12 months and just stay in it for winter). No hookups during storage.

	Standard	Lakefront
6/6	\$1,722.00	\$1,762.00

Large MobileHome Lots in L Section	
per Month	\$475.00

Rates subject to change without notice in RV section or for seasonal guests. Balance due upon arrival. Reservations must be cancelled **IN WRITING** before the September 1st prior to your reservation. A \$25 US Dollar cancellation-administrative fee will apply. No refunds on unused rent. Management reserves the right to refuse service, relocate, or reject a reservation. Management assumes no responsibility for accidents, injury or losses incurred by a resident, or guest of a resident. Pets welcome. Charges for metered electric are the responsibility of the resident. Meters are read monthly and bills are placed in guest mailboxes. Only one RV or accommodation unit per site please. Rates are based on 2 persons per site per night, there is additional fee of \$2.00 per night per guest. All guests must be registered in advance in the office.

SAISONNIERS RV PRIX 2015-2016

	Norme	Lakefront
Daily	\$35.00	\$45.00
Hebdomadaire	\$175.00	\$200.00
Mensuel	\$305.00	\$330.00
2 Mois	\$600.00	\$650.00
3 Mois	\$825.00	\$875.00
4 Mois	\$1,060.00	\$1,125.00
5 Mois	\$1,250.00	\$1,290.00
6 Mois	\$1,390.00	\$1,475.00

Le taux 6/6 (laisser un RV sur place pendant 12 mois et juste rester là pour l'hiver)

Norme	Lakefront	
\$1,722.00	\$1,762.00	

Grandes Mobile Home Beaucoup dans la section L		
per Month	\$475.00	

Taux sujets à changement sans préavis dans la section RV ou pour les clients saisonniers. Solde dû à l'arrivée. Les réservations doivent être annulées par écrit avant le 1er Septembre avant votre réservation. Un dollar américain plus frais d'annulation-administratifs de 25 \$ sera appliqué. Aucun remboursement sur le loyer inutilisé. Réserves de gestion le droit de refuser le service, déménager, ou de rejeter une réservation. La direction assume aucune responsabilité pour les accidents, des blessures ou des pertes subies par un résident ou invité d'un résident. Animaux acceptés. Charges pour électrique mesurée sont à la charge du résident. Les compteurs sont relevés et les factures mensuelles sont placés dans les chambres des boîtes aux lettres. Seulement un RV ou unité de logement par site s'il vous plaît. Les tarifs sont basés sur 2 personnes par site par nite, il est additionnelle. Des frais de 2,00 \$ par nuit par personne. Tous les clients doivent être enregistrés a l'avance au bureau.